
2. kérdés

Tervezik-e és ha igen, mikorra a Szentháromság téri park szezonális 
munkálatainak elvégzését?

Az elmúlt év tavaszán, a vári lakosok örömmel szereztek tudomást a 
Szentháromság téri park felújításáról. A meghirdetett pályázatra beérkezett 
tervek, majd a nyertes pályázat megismerését követően a leginkább érdekeltek, 
a vári lakók több lakossági fórumon is véleményezhették az elképzeléseket.

A fórumokon elhangzott, és az írásban elküldött véleményeket összegezve, a
vári lakosok többsége elismerte a tervek többségének és a nyertes pályázatnak 
professzionális építészeti értékeit. Ennek ellenére a várnegyed lakóinak általános 
véleménye volt, hogy a park az itt élők számára nagyon értékes és a turisták 
számára kiemelten fontos területét nem volna szabad sem 20 év múlva termő 
gyümölcsfákkal teleültetni, sem grandiózus építészeti alkotásokkal 
megváltoztatni. A több építményt, több követ szinte mindenki feleslegesnek 
tartja, nagyon leszűkítenék a park amúgy sem túl nagy zöld felületét, 
hátrányosan változtatnák meg az egész tér hangulatát.

Amit a Vár polgárainak többsége viszont igazán fontosnak lát: az egy nagyon 
alapos, nagyon átgondolt kertészeti felújítás! A megfogalmazódott kívánság a 
minél nagyobb, minél jobb minőségű, rendben tartott zöld gyep, mindig virágos 
szegéllyel, a szomorúan gondozatlan, elöregedett, tájba nem illő fák cseréje, 
kertészetileg jól megválasztott bokrokkal, árnyékos padokkal, és az eddigi kis 
bisztró teljes felújításával.

A nagy lendülettel indult beruházás jelenleg elakadt, és a park most szomorú, 
elhanyagolt képet mutat. Folytatásnak semmi nyoma, pedig a Világörökség 
területén egy szép parkra mind az itt élők, mind a turisták számára igazán 
szükség volna. Minimumként jelenleg legalább az elmaradt szezonális munkák 
ellátása nagyon fontos lenne.

Ezért a Vár lakói nevében kérem a park szakszerű felújításának megtervezését 
és az ehhez szükséges kertészeti munkák elvégzését.


